
Vážené kolegyně, vážení kolegové, 

 

po určitém váhání jsem se rozhodl přeci jen kandidovat. Kromě přípravy studijních cest bych 

chtěl nově přispět ke vzniku rubriky informací pro projektanty i pořizovatele v Aktualitách, a 

to i formou odpovědí na dotazy z praxe. Pokud mi hlas nedáte, vůbec se nebudu zlobit a proto 

mi dovolte pojmout představení netradičně. 

 

Předsednictvo a Rada nám zestárly. Přitom máme řadu mladých členů, kteří jsou velice 

schopní, ale zatím neměli možnost, aby se s jejich prací seznámila širší odborná veřejnost. A 

pokud je veřejnost nezná, nemají šanci na zvolení. Zatím z této generace pronikla jen Jana 

Kaválková. Rád bych svým vystoupením tuto barieru prolomil. Jedním z těch dalších 

schopných je Filip Novosád. Z kluka, který přišel na úřad rovnou ze školy, se stal člověk 

schopný odborně vést důležitá jednání a to i s partnery z jiných zemí. Pořídil přes odpor MŽP 

Politiku územního rozvoje, absolvoval stáž na Tchaj-wanu a řadu jednání v Evropě, při nichž 

zastupoval ČR. Když bylo potřeba, zastupoval naši Asociaci na jednání ECTP, ač nebyl 

členem Předsednictva ani Rady. Pokud Vám bude stačit má garance, že by byl velmi platným 

členem Rady, tak mu, prosím, dejte svůj hlas, a to třeba i místo mě. Musíme se umět postarat 

o budoucnost Asociace. 

 

Tomáš Sklenář 


